
Geachte griffie, beste Charles, 

  

Namens het lid Van Eijs (D66) zou ik graag in de rondvraag van de procedurevergadering van morgen 

een reactie van de minister willen vragen op het volgende artikel: 

https://www.nrc.nl/nieuws/2020/10/27/natuurvoorzieningen-horen-standaard-in-bouwbesluiten-

a4017571. 

  

Met vriendelijke groet, 

Tom Bouma  

  

Sr. beleidsmedewerker Tweede Kamerfractie D66  
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